

ISSN 2096-1162
CN 14-1383 / G2

图书情报导刊

JOURNAL OF LIBRARY AND INFORMATION SCIENCE

**11
2021**

第6卷 总第71期



00100101011011010

ISSN 2096-1162



主管 山西省科学技术厅
主办 山西省科技情报与战略研究中心

万方数据

目 录

图书馆研究

基于SEM和fsQCA的信息服务用户持续使用意愿影响因素研究

[新疆]孙 挺,努孜古丽·图尔荪,徐长林 1

知识服务

信息生态视角下高校图书馆学科服务质量影响因素研究

[湖南]张子仪 10

知识链协同风险影响因素研究

[湖南]陈 敏,唐 毅 19

信息管理与技术

移动短视频UGC信息流广告用户采纳意愿影响因素研究

[吉林]陈 媛,郭沫含 25

中国公共卫生信息化研究热点解构与趋势前瞻

——基于CNKI文献计量分析

[湖南]于 勇,喻 明 33

数字人文的发展与最新趋势

[广东]李桂芬 44

情报研究

环境安全情报协同体系研究:总体框架、理论模型与实施路径

[福建]陈拥滨 52

基于产业竞争情报的产业技术预警系统研究 [吉林]王戴尊,毛 刚,吴学彦,戚 欢 59

31个省级行政区域科技创新政策统计报告

——以科技服务业政策为例

[吉林]郭 山,周洪光 65

山西省重点实验室评估政策研究

[山西]张军军,魏 眇 74

JOURNAL OF LIBRARY AND INFORMATION SCIENCE

CONTENTS

Research on Influencing Factors of Information Service Users' Continuous Usage

Intention Based on SEM and fsQCA

SUN Ting, Nuziguli TUERSUN, XU Changlin 1

Research on Influencing Factors of Subject Service Quality in University Library from the

Perspective of Information Ecology

ZHANG Ziyi 10

Study on Influencing Factors of Knowledge Chain Synergy Risk

CHEN Min, TANG Yi 19

Research on Influence Factors of Users' Adoption Intention on User-generated Content of

Mobile Video Clips of News Feed Ads

CHEN Yuan, GUO Mohan 25

Deconstruction and Trends of Public Health Informatization Research in China : Based on

CNKI Bibliometric Analysis

YU Yong, YU Ming 33

Development and Latest Trends of Digital Humanities

LI Guifen 44

Research on Ecological Security Information Collaboration System : Overall Framework ,

Theoretical Model and Implementation Path

CHEN Yongbin 52

Research on Industrial Technology Early Warning System Based on Industrial Competitive

Intelligence

WANG Daizun, MAO Gang, WU Xueyan, QI Huan 59

Statistical Report on Science and Technology Innovation Policies in 31 Provincial Administrative

Regions : Taking Science and Technology Service Industry Policy as an Example

GUO Shan, ZHOU Hongguang 65

Research on Evaluation Policy of Shanxi Province Key Laboratories ZHANG Junjun, WEI Ye 74